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Ad. 1. 

 Obrady VIII Sesji Rady Gminy w Dobryszycach w dniu 14 kwietnia 2011 r.                           

otworzył oraz przedstawił proponowany porządek obrad Pan Grzegorz Zasempa - 

Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Porządek VIII sesji Rady Gminy w Dobryszycach został przyjęty po przegłosowaniu                                                        

– 14 głosów za, 1 osoba nieobecna 

 

Ad.2. 

Protokół Nr 7/2011 z VII Sesji Rady Gminy z dnia 31 marca 2011 r. został przyjęty                  

po przegłosowaniu – 14 głosów za, 1 osoba nieobecna 

 

Adnotacja: W obradach VIII sesji Rady Gminy wziął udział Pan Jan Adamus – Radny Rady 

Gminy. 

 

Ad.3.  

W punkcie tym odbył się wyjazd Radnych w teren celem zapoznania się ze stanem 

dróg na terenie Gminy. 

 

Ad.4. 

 Pan Piotr Mroczkowski – Radny Rady Gminy zapytał Wójta Gminy o to, czy są 

przewidziane jeszcze do budowy chodniki na terenie Gminy.   

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli w tym roku zwolni się 

jakaś kwota w budżecie, to wówczas możliwa jest budowa nowych odcinków chodników  

oraz kontynuacja chodników tam gdzie zostały już rozpoczęte, głównie w Borowiecku.                        
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 Pan Wiesław Olejnik – Radny Rady Gminy zapytał Wójta Gminy, czy w ramach 

zawartego porozumienia zamierza oddelegować pracowników do sprzątania stadionu                    

w Dobryszycach po odbytych meczach. 

 

 Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy odpowiedział, że zostanie wyznaczony 

pracownik do sprzątania stadionu po zgłoszeniu, że odbył się mecz i jest konieczność 

posprzątania terenu. 

 

 Pani Katarzyna Wlaźlak – Radna Rady Gminy zwróciła się  z zapytaniem do Wójta 

Gminy odnośnie tego, kiedy i gdzie przewidziane są place zabaw w Bloku Dobryszyce. 

 

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy odpowiedział, że jeden z placów zabaw w Bloku 

Dobryszyce mógłby znajdować się przy ul. Akacjowej. Po za tym mamy trzy miejsca do 

wyboru: przy ul. Kochanowskiego, przy ul. Kościelnej i przy ul. Sportowej. Te dwie ostatnie 

działki należą jeszcze do Skarbu Państwa i wymagają przeprowadzenia procedury 

skomunalizowania.   

 

Ad.5.                                  

Pan Jan Pawlikowski – Wójt Gminy przedstawił propozycję przeznaczenia kwoty             

20 tys. zł na położenie nowej nawierzchni drogi w Galonkach tj. droga od Zdani przez 

Galonki w górkę. Związane to jest z tym, że Inwestor do końca kwietnia br. ma zakończyć 

prace związane z budową kanalizacją Zdania – Rożny - Galonki. W przetargu na to zadanie 

zapisano, że to co zostało wycięte w drodze musi być uzupełnione. Tydzień temu wykonawca 

z podwykonawcą przedstawili Wójtowi Gminy propozycję, że położą nową nawierzchnią na 

całej szerokości drogi w Galonkach ( prawie 1,5 km ). Od Gminy oczekują kwoty około                  

20 tys. zł, którą pierwotnie Gmina miała zaoszczędzić w wyniku przeprojektowania odcinku 

spornego z panem Gałwą. Od strony kosztorysowej jest to mniej o około 20 tys. zł.   

Z uwagi na to, że budowa kanalizacji jest dofinansowywana z Urzędu 

Marszałkowskiego i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska Wójt Gminy zwrócił się 
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o uzyskanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, czy możemy przeznaczyć w/w kwotę na 

wykonanie nowej nawierzchni drogi. Pod względem prawnym kwotę 20 tys. zł, które Gmina 

zaoszczędziła możemy przeznaczyć na drogę, gdyż wartość umowy jest wartością ryczałtową, 

nie wykonujemy żadnych robót dodatkowych. Inaczej to wygląda od strony finansowej, gdyż  

na odtworzenie nawierzchni WFOŚ i Urząd Marszałkowski nie dają dofinansowania.                      

W związku z tym, te kilkanaście tysięcy będziemy musieli dołożyć z naszego budżetu, aby 

pokryć koszt nawierzchni. Na  dzień dzisiejszy nie musimy tego robić, gdyż w budżecie 

Gminy mamy zapisaną kwotę, zmienią się tylko źródła finansowania. W maju lub czerwcu br. 

będziemy podejmowali uchwałę, gdzie po naszej stronie będzie więcej o te 20 tys. zł                        

w inwestycji dotyczącej budowy kanalizacji Zdania – Rożny – Galonki. Na nową 

nawierzchnię wykonawca daje 5 lat gwarancji. 

Gmina nie ponosiłaby żadnych dodatkowych kosztów odtworzenia nawierzchni, 

gdyby odtworzenie wykonano zgodnie z zapisem w przetargu. Jednak jak poinformował 

podwykonawca, można tylko wyciąć kanał w drodze i wypełnić go, tylko że w momencie 

wjechania wałem, to co pozostało pokruszy się. Była też koncepcja, na którą nie zgodził się 

Wójt Gminy tj. wypełniamy cały kanał, a na całej nawierzchni wykonany zostaje natrysk. Tak 

było zrobione w Borowiecku, wprawdzie na wypełnionym kanale nic się nie działo, ale przez 

kilka lat na powierzchni bitumicznej wychodziła smoła, a w ciągu roku droga ta jest 

naprawiana dwa - trzy razy.  

 

Pan Artur Kapuściński – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy, aby 

wykonać przepust w drodze do Galonek od strony Zdani.  

 

Po wysłuchaniu ustnych wyjaśnień w przedmiotowej sprawie udzielonych przez 

Pana Jana Pawlikowskiego – Wójta Gminy, Rada Gminy wyraziła zgodę na przeznaczenie 

kwoty 20 tys. zł na wykonanie nowej nawierzchni drogi w Galonkach po przegłosowaniu                     

– 15 głosów za  

 

Pani Ewa Madejczyk – Radna Rady Gminy zwróciła się do Wójta Gminy w sprawie 

zakupu  tabliczek z nazwami ulic do Borowiecka. 
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Pan Jan Adamus – Radny Rady Gminy zwrócił się do Wójta Gminy odnośnie 

przeznaczenia kostki, która byłaby położona przy placu zabaw w Hucie Brudzkiej. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad VIII Sesję Rady Gminy w dniu 14 kwietnia 

2011  roku  zamknął Pan Grzegorz Zasempa – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

 

Protokołował:                                                                                           Przewodniczył: 

Podinspektor ds. obsługi Rady gminy i oświaty                             Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Marszał                                                                               Grzegorz Zasempa 

 

 


